



BAVARIA YACHTS

BAVARIA VIDA

Enjoy life
at sea

DIE BAVARIA VIDA WITH MANY NEW FEATURES

A new cockpit layout with an innovative bathing platform, a refined concept in the cabin, additional wetbar options and an extended engine range with outboards from Suzuki.
The BAVARIA YACHTS team presents the BAVARIA VIDA with many new features for the new 2025 model year.





COCKPIT & BATHINGPLATFORM

The cockpit table not only provides space for all guests on board for lunch. By simply folding down the backrests of the aft bench seat, a sun lounger can be created in no time at all without having to lower the cockpit table.

This allows individual crew members to relax comfortably while others enjoy the relaxed seating at the table.

And getting from the cockpit to the sea is now even easier. The new walk-around bathing platform from BAVARIA YACHTS at the stern can be reached from both port and starboard, one of the many new innovations on board the BAVARIA VIDA, which will be available as

a new option from 2025. Like a jetty into the sea, it is the direct route to bathing fun.

But this new bathing platform is not only ideal for swimming, it also makes it easier for the crew to handle the stern lines when mooring astern and protects the drives, as it encloses the engines.

New stowage spaces for everything you like to have on board for bathing can now be found in the stowage spaces under the rear cockpit bench.

LAYOUT OPTIONS & DRIVE

If BAVARIA VIDA customers choose the forward layout with a large sunbed, the cabin in the bow becomes a weekend retreat.

The bathroom with WC and shower and the cabin are a retreat and changing room during the day - and a place to relax at night.

Simply push over three small cushions and the large V-shaped sofa becomes a 2.10 metre long and over 2 metre wide sleeping area.



BAVARIA YACHTS is expanding its range for the BAVARIA VIDA with three engines from the Suzuki engine range alongside the familiar Mercruiser units.

With the Suzuki DF200AP, DF250AP and DF300 AP, the most modern outboard engines from Suzuki are now available on the BAVARIA VIDA.

Equipped with Suzuki's precision drive-by-wire control system, all three engines have already won many international innovation awards and are pioneering in terms of performance and fuel efficiency.



Bavaria Yachtbau GmbH
Bavariastraße 1
97232 Giebelstadt
Germany
Phone: +49 9334 942-0
Fax: +49 9334 942-1160
info(at)bavariayachts.com
www.bavariayachts.com

Some of the yachts illustrated show alternative designs or optional extras that are subject to a surcharge. Specifications and characteristics are based on construction drawings and may differ from the actual design. Misprints, technical changes and errors excepted, colour deviations are possible due to printing. Valid from 1 January 2023 © BAVARIA 2023



BAVARIA YACHTS

BAVARIA VIDA

Enjoy life
at sea

DIE BAVARIA VIDA MIT VIELEN NEUEN FEATURES

Ein neues Cockpitlayout mit einer innovativen Badeplattform, ein verfeinertes Konzept in der Kabine, zusätzliche Wetbaroptionen und eine erweiterte Motorenpalette mit Außenbordern von Suzuki.

Das Team von BAVARIA YACHTS präsentiert zum neuen Modelljahr 2025 die BAVARIA VIDA mit vielen neuen Features.





Cockpit & Badeplattform

Am Cockpittisch ist beim Lunch nicht nur Platz für alle Gäste an Bord. Durch einfaches Herunterklappen der Rückenlehnen der Hecksitzbank entsteht im Handumdrehen eine Sonnenliege ohne, dass der Cockpittisch dafür abgesenkt werden muss.

Dies ermöglicht es einzelnen Crewmitgliedern gemütlich im Liegen zu relaxen, während andere das entspannte Sitzen am Tisch genießen.

Und auch der Weg vom Cockpit ins Meer ist jetzt noch einfacher. Sowohl über Back- wie über Steuerbord erreicht man die neue Walk Around Badeplattform von BAVARIA YACHTS am Heck,

eine der vielen neuen Innovationen an Bord der BAVARIA VIDA, die man ab 2025 als neue Option wählen kann. Wie ein Steg ins Meer, ist sie der direkte Weg zum Badespaß.

Aber diese neue Badeplattform ist nicht nur ideal zum Baden, sondern erleichtert auch der Crew beim Rückwärts Anlegen das Handling mit den Achterleinen und schützt die Antriebe, denn sie umschließt die Motoren.

Neue Stauräume für alles, was man gerne zum Baden an Bord hat, finden jetzt Platz in den Stauräumen unter der hinteren Cockpitbank.

LAYOUTOPTIONEN & ANTRIEB

Wählen BAVARIA VIDA Kunden das Vorschifflayout mit großer Sonnenliege, wird die Kabine im Bug zum Wochenenddomizil.

Das Bad mit WC und Dusche und die Kabine sind tagsüber Rückzugsort und Raum zum Umkleiden - nachts dann der Platz zum Ausruhen.

Einfach drei kleine Polster umstecken und schon wird aus dem großen V-Sofa eine Liegefläche mit 2,10 Meter Länge und über 2 Meter Breite.



Mit drei Antrieben aus der Motorenpalette von Suzuki erweitert BAVARIA YACHTS neben den bekannten Aggregaten von Mercruiser das Angebot für die BAVARIA VIDA.

Mit dem Suzuki DF200AP, DF250AP und DF300 AP stehen nun die modernsten Außenbordmotoren von Suzuki auf der BAVARIA VIDA zur Verfügung.

Ausgestattet mit der Suzukis Präzisionssteuerung, Drive-by-Wire haben alle drei Motoren schon viele internationale Innovationspreise gewonnen und sind hinsichtlich Performance und Kraftstoffeffizienz wegweisend.



Bavaria Yachtbau GmbH
Bavariastraße 1
97232 Giebelstadt
Germany
Phone: +49 9334 942-0
Fax: +49 9334 942-1160
info(at)bavariayachts.com
www.bavariayachts.com

Die abgebildeten Yachten zeigen zum Teil Alternativdesigns oder aufpreispflichtige Sonderausstattungen. Angaben und Beschaffenheit basieren auf Konstruktionszeichnungen und können von der tatsächlichen Ausführung abweichen. Druckfehler, technische Änderungen und Irrtümer sind vorbehalten, Farbabweichungen sind drucktechnisch möglich. Gültig ab 1. Januar 2023. © BAVARIA 2023